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DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde Snedsted skole 
Tirsdag, den 29. november 2022 

17.00 – 19.30 
Afbud fra: Elever 
Dagsorden Intro til punktet 
 
Større punkter – (95 
min.) 
 
1. Temaet: Behandling 
af principper (80 min.) 
 
 
OBS - Vi når så langt vi 
kan vedr. dette punkt – 
og beslutter til sidst, 
hvad vi fortsætter med 
på næste ordinære 
skolebestyrelsesmøde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
1.) 
Drøftelse af en revurdering af følgende princip 
 

 Princip for skole-/hjem-samarbejde 
(forældresamarbejde) 30 min. 
 
Oplæg og drøftelse af Meddelelsesbog - SB 
skal lave principper for brug af 
Meddelelsesbog. Principperne skal ikke være 
færdige på mødet, men mon ikke SB har 
behov for tid til drøftelse af indholdet i 
principperne. Ledelsen samler op og kommer 
med forslag til principper på mødet i februar. 
 
Gennemgang ved Lisbeth – bl.a. af lov, 
indholdskrav og forventninger 
ift.Meddelelsesbogen. 
 
Udkast til ændret princip vedlægges. 
Det eksisterende princip vedlægges til 
orientering. 

 
Lisbeth fortæller om meddelsesbogen som et 
formativt redskab for dansk og matematik samt 
alsidig udvikling. Skal understøtte den 
kommunikation der i forvejen er mellem skole og 
hjem.  Har et ressourcesyn.  
Specielle udfordringer skal fremgå. Skal være så 
ubureaukratisk som muligt. Minimum én gang om 
året.  
Skal være påbegyndt i dette skoleår. 
 
I de andre fag skal løbende evaluering fortsætte. 
I Thisted kommune er Meddelelsebogen på Min 
Uddannelse. 
Elever, forældre og personale skal involveres. 
”Vi er på vej” 
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2. Punkter fra 
eleverne/elevrådet (5 
min.) 
Derefter har eleverne fri 
 
 
 

 
Lærerne er informeret – vi er ved at se på de 
praktiske aftaler for at få meddelelsesbogen til at 
fungere.   Hvad er alsidig udvikling? Hvordan får vi 
alle lærerne med? Hvordan bliver vores daglige 
samtaler en del af meddelelsesbogen? 
 
Ledelserne har bestemt at specialafdelingerne kan 
bruge hørringspapirerne som meddelelsesbog. 
 
Snedsted skole har lavet en køreplan for 
implementering år 1. 
 
 
Udkastet fra ledelsen vedtaget 29/11-2022  
Tages op om et år, når det har været i gang. 
 
 
Følgende nye/genindførte principper: 
 

 Liste over de samlede principper  
 
Revideres løbende. 
Ledelsen ændrer datoer. 
 

 Princip for brugen af film og andet 
undervisningsmateriale 

 
Ledelsen har udarbejdet udkast jf. drøftelsen 
på skolebestyrelsesmødet 27.09.2022 – se 
vedhæftede bilag. 
 

Forslag fra ledelsen gennemgået.  
Tilføjelse: 
- Og øvrige Streamingtjenester. 

U-tube og facebook undersøges. 
Lisbeth undersøger om DR-TV2 kan bruges. 
Tages op igen, når det er undersøgt. 
 
 

 Princip for lejrtur med overnatning – 
mellemtrinet/3. årgang 
 
Ledelsen har udarbejdet udkast jf. drøftelsen 
på skolebestyrelsesmødet 27.09.2022 – se 
vedhæftede bilag. 
 
Forslaget fremlagt og drøftet. 
100 pr. påbegyndt døgn. 
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Hvornår afgøres det om skolen har ressourcer 
til turen for 3. klasse i kommende skoleår? 
Samtidig med budget forhandlinger startende i 
januar. 
Tages med næste gang. 
 

 Princip for lejrskole 7. årgang 
 

Videre drøftelse omkring dette princip - 
fortsættelse fra skolebestyrelsesmødet 
27.09.2022. 
 
-Drøftelse af om det er 7. eller 8.   
7. som rystesammentur/lejrskole. 
-Kan blive svært at holde styr på hvis det 
skifter. 
-Drøftelse af signalværdi. 
-Holde fast for 8. og være sikre på det. 
-Tages med på budgetmøde 23 januar.  
Klokken 17. 
 

Drøftelse af en revurdering af følgende principper 
 

 Princip for skolerejse 9. årgang 
 

Princip vedlægges igen som bilag. 
Udskudt 
 

 Princip for vikardækning 
 
         Herunder ønskes en opfølgning på den tidligere 

snak om vikardækning. Hvordan er den 
aktuelle situation?  

 
         Princip vedlægges igen som bilag. 
Udskudt 
 
Hvilke principper skal revurderes næstefter – og 
hvornår? 
(Eks.: Princip for skole-hjem-samarbejde og Princip 
for ordensregler). 
Vi tager fra ældste ende, hvis der er plads på mødet 
 
Der er ingen spørgsmål til eleverne til dette mødes 
tema. 
 
 
 
2.)  
Punkter fra eleverne. ( ingen elever til stede) 
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3. Drøftelse af punktet 
om analyse af 
folkeskolen og 
skolestruktur på 
kvartalsmødet med BFU 
(10 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mindre punkter – (55 
min.) 
 
4. Ekstra 
budgetopfølgning (15 
min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
To elever herfra valgt til formand for fælleselevråd. 
Mentalt sundhed tema for fælleselevråd. 
 
Meddelsesbog er et emne for det lokale elevråd. 
 
 
 
 
3.) 
Drøftelse. 
 
Herunder drøftelse af ”Foreningen af skolebestyrelser 
i Thisted kommune”. 
 
Kommisoriets opdrag fremlagt sidste kvartalsmøde.  
Punkter til undersøgelse kan sendes ind. 
 
Foreningen af skolebestyrelser: gennem skole og 
forældre. 
Fra Snedsted Skole bakkes der op om en sådan 
forening. 
  
 
 
4.)  
Ekstra opfølgning.  
Bl.a. om orientering af skolebestyrelsen forud for 
budgetændringer. Forventet budgetoverskrivelse. 
Forventet underskud i kommende budgetår 
(=kalenderår). 
 
 
Drøftelse af købskultur til skolefest. 
Almindelige budgetopfølgninger hvert kvartal. 
Ved store ændringer yderligere orientering. 
Ledelsen formulerer noget til næste møde. 
 
 
Kommunalbestyrelsen ventes at tage penge op af 
kassen bla. til skolernes økonomi. 
Vi afventer kommunalbestyrelsens endelige 
beslutning. 
 
 
5.) 
Opfølgning fra ledelsen – hvad er status. 
 
Rygning er et meget mindre problem i år. 
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5. Rygning og snus – 
opfølgning efter 
drøftelsen på 
skolebestyrelsesmøderne 
30. august 2022 og 27. 
september 2022 (5 
min.) 
 
 
 
 
6. Ansættelsessamtaler 
(5 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7. Valg (5 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
8. Forslag om 
ekstraordinært 
skolebestyrelsesmøde i 
januar 2023 (5 min.) 
 
 
 
 
9. Næste ordinære 
skolebestyrelsesmødes 
punkter + tema (5 min.) 
 

 
 
 
 
 
6.) 
De forældrevalgte har et ønske om, at det meldes til 
forældregruppen (formanden), når der er behov for 
ansættelsesudvalg – og gruppen drøfter ønsker til 
ansættelsen og udvælger hvilken forældrevalgt, der 
deltager i ansættelsesudvalget. 
 
Det har været Trombakke-repr. eller formand ved 
almindelige ansættelser. Der kan evt. sendes en 
anden. 
 
 
 
7.) 
Der bliver behov for suppleringsvalg i foråret – en er 
udtrådt at bestyrelsen og to følger ved skoleårets 
afslutning. 
 
Hvordan ønsker skolebestyrelsen at gribe det an? 
 
3 kan gå ud af bestyrelsen til sommer. P.t. er der  
kun én suppl. 
Ledelsen kigger på plan for valghandling. 
 
 
 
8.) 
Forslag om ekstraordinært skolebestyrelsesmøde 
omkring budget for det kommende år. 
23/1 klokken 17. 
 
Behov for forberedelsesmøde for de forældrevalgte? 
 
 
 
9.) 
Næste skolebestyrelsesmøde 21. februar 2023. 
Tema:  
Budget?  
Behandling af flere principper. 
Skolebestyrelsesvalg feb. 
Skriv om skolefest feb. 
Behov for forberedelsesmøde for de forældrevalgte? 
Ikke ønsket p.t. 
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10. Efterretninger (10 
min.): 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
11. Eventuelt (5 min.): 
 

 
 
10.) 
Bordet rundt – med fokus på forberedte 
efterretningspunkter. 
 
Ledelsen: 
Renovation, Indkøbsstop, Elevtal pr 1/11, Nye 
vinduer, Personalesituationen, Artikel UngBladet, 
Julekalender fra Nordthy,  
 
Formanden: Kurser for skolebestyrelser enten herud, 
eller hos forvaltningen. Ønsker sendes til formanden 
 
Pebernøddekalender til alle elever fra 0.-6. 
Ung-bladet artikel om samarbejdet mellem 
ungdomsskolen og Trombakken. 
Nye vinduer i 8. ud til gårdhaven. 
Indkøbsstop. 
Affaldssortering godt i gang på 12. døgn. 
Elevtallet 384 vokset med 11 elever fra sidste 
november – næste år får vi én klasse mere trækker 
den anden vej. 
 
Orientering om personalesituationen ved Lisbeth. 
 
Vedr. fællesskabende dag. Mangler 9 klasse overblik 
over økonomien. 
 
 
 
11.) 
Evt. 
Skole og forældre håndbog udleveret 

 


